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Τακτική Συνεδρίαση Διοικούσας Επιτροπής  Περιφερειακού Τμήματος Τεχνικού   
Επιμελητηρίου  Ν. Εύβοιας

συνεδρίαση με αριθμό 1 έτους 2022 από 13 Ιανουαρίου 2022

Σήμερα την 13η του μηνός Ιανουαρίου του έτους 2022 ημέρα της εβδομάδος Πέμπτη 
και ώρα 19:00, στα γραφεία του Τμήματος μέσω (zoom) λόγω προστασίας από τον 
κορωνοϊό Covid-19, συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Διοικούσα Επιτροπή, ύστερα 
από την από 12-01-2022 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου αυτής, για συζήτηση 
και λήψη απόφασης στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης:

ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ
1ο θέμα: Ενημερώσεις - Ανακοινώσεις

α. Σύνταξη προϋπολογισμού 2022
β. Σύσκεψη για το πρόγραμμα ΑΕΙ

2ο θέμα: Απόφαση 1/Σ1/2022: 2. Ορισμός εκπροσώπων για συμμετοχή στις 
επιτροπές του άρθρου 1, του Π.Δ. 5/1986

3ο θέμα: Απόφαση 2/Σ1/2022: Επικύρωση πρακτικών 13ης συνεδρίασης Δ.Ε. 2021

Πίνακας αποδεκτών: 
Προς:  

1. Μέλη Δ.Ε. ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
2. Προεδρείο Αντιπροσωπείας ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, 
3. κ. Σταύρο Καμαριώτη Αν. Γ. Γραμματέας Κ. Αντ/πείας ΤΕΕ, 
4. κ. Παναγιώτη Παντελαίο μέλος Κ. Αντιπροσωπείας ΤΕΕ, 
5. κ. Δημήτριο Παπαβασιλείου μέλος Κ. Αντιπροσωπείας ΤΕΕ,

Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, δηλαδή σε σύνολο εννέα (9) µελών 
παρευρέθηκαν τα παρακάτω µέλη: 

Παρόντα                    Απόντα
1. Λάππας Κωνσταντίνος -Πρόεδρος      
2. Πανταζής Νικόλαος - Αντιπρόεδρος  
3. Σταματόπουλος Μύρων - Γεν. Γραμματέας  
4. Γάτος Παναγιώτης - μέλος 
5. Κλουτσινιώτη Μαρία - μέλος
6. Χαϊνά Αθηνά - μέλος
7. Σκούρος Δημήτριος - μέλος
8. Μπόκαρη Ιωάννα - μέλος 
9. Σταματούκος Πέτρος - μέλος

Παρόν και ο κ. Παναγιώτης Παντελαίος μέλος Κ. Αντιπροσωπείας ΤΕΕ. 
Παρούσα για την γραμματειακή υποστήριξη η υπάλληλος του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε: Αντωνιάδου 
Παναγιώτα. 

Χαλκίδα 13 Ιανουαρίου 2022

                  Ο Πρόεδρος                                   Ο   Γεν. Γραμματέας 

Λάππας Κωνσταντίνος                             Σταματόπουλος Μύρων 
 

1ο θέμα: Ενημερώσεις - Ανακοινώσεις: α. Σύνταξη προϋπολογισμού 2022,

Κανείς  

 ΤΕΕ - ΤΜ ΕΥΒΟΙΑΣ-215-01/03/2022
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 β: Σύσκεψη για το πρόγραμμα ΑΕΙ

Στο σκέλος των ενημερώσεων συζητήθηκαν  τα παρακάτω:

-Προκειμένου να συναχθεί προσχέδιο προϋπολογισμού οικ. έτους 2022 του 
Περιφερειακού Τμήματος ΤΕΕ της Εύβοιας, τα μέλη της Διοικούσας Επιτροπής, 
Πανταζής, Σταματόπουλος, Κλουτσινιώτη, Γάτος και Σταματούκος, σε συνεργασία με 
την προϊσταμένη του τμήματος όπως και με την οικονομική υπηρεσία του Κεντρικού 
ΤΕΕ, θα επιμεληθούν την σύνταξη του προσχεδίου. Πριν συζητηθεί στην Διοικούσα 
θα τεθεί υπόψη των μελών για παρατηρήσεις/συμπληρώσεις. Έμφαση δόθηκε στην 
αναγκαιότητα μόνιμης νομικής υποστήριξης του Τμήματος, όπως και στην 
συνάντηση της Διοικούσας με τον Πρόεδρο του Κεντρικού ΤΕΕ (μέσω 
τηλεδιάσκεψης) για να του τεθούν θέματα του Τμήματος.   

-Έγινε ενημέρωση για την συμμετοχή του Τμήματος στην Σύσκεψη - συζήτηση 
εργασίας με θέμα «Αειφόρος Ανάπτυξη της Εύβοιας με την Δημιουργία Νέων 
Τουριστικών Πόρων και Προϊόντων μέσω Ανάλυσης, Τεκμηρίωσης, 
Μοντελοποίησης, Διαχείρισης και Διατήρησης Πολιτιστικού Αποθέματος, με χρήση 
Εφαρμογών των Τεχνολογιών της Πληροφορικής» που πραγματοποιείται την 
Τετάρτη 19 Ιανουαρίου, από τις 12 το μεσημέρι έως και τις 2 μετά το μεσημέρι, στο 
Αμφιθέατρο της Περιφερειακής Ενότητας Εύβοιας στη Χαλκίδα. Η σύσκεψη 
πραγματοποιείται στο πλαίσιο του Ερευνητικού Έργου της Γενικής Γραμματείας 
Έρευνας & Καινοτομίας «Αειφόρος Ανάπτυξη…» το οποίο είναι ενταγμένο στο 
Επιχειρησιακό Πρόγραμμα «Ανταγωνιστικότητα Επιχειρηματικότητα και Καινοτομία» 
και ειδικότερα στον Τομέα Προτεραιότητας «Πολιτισμός - Τουρισμός και 
Δημιουργικές Βιομηχανίες» και υλοποιείται με συντονιστή φορέα το Εθνικό Μετσόβιο 
Πολυτεχνείο (ΕΜΠ), σε συνεργασία με το Τεχνικό Επιμελητήριο Ελλάδας (ΤΕΕ).

-Πραγματοποιήθηκαν οι εκλογές για την ανάδειξη του Δ.Σ. του ΟΚΑΝΑ Χαλκίδας, 
μέλος του οποίου είναι το ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας που και συμμετείχε. Πρόεδρος 
εκλέχθηκε ο Αρχιμανδρίτης Χρυσόστομος. Εκλέχθηκε για μέλος από Ιατρικό Σύλλογο 
ο κ. Χαλιώτης ισοψηφώντας με το μέλος του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. τον Πρόεδρο. Μετά από 
κλήρωση συμφωνήθηκε αντίστοιχο τακτικό και αναπληρωματικό μέλος ανά 2/ετία, 
αρχής γενομένης για το τακτικό από τον Ιατρικό Σύλλογο. 

-Επίσκεψη στην Δήμαρχο Χαλκιδέων:
Πραγματοποιήθηκε πριν τα Χριστούγεννα του 2021. Συμμετείχαν από το ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. 
ο Πρόεδρος, ο Πανταζής, ο Σταματόπουλος. Εκ μέρους του Δήμου εκτός από την 
Δήμαρχο και η κυρία Κατσιμεντέ Λίτσα. 

Το βασικό θέμα που τέθηκε είναι το γνωστό πρόβλημα με τη υποστελέχωση της 
ΥΔΟΜ -όπως και η σχετική επιστολή που είχαμε αποστείλει σαν ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας- 
με αποτέλεσμα να δυσχεραίνεται η άσκηση του επαγγέλματος των ελεύθερων 
επαγγελματιών μηχανικών της Εύβοιας. 
Η Δήμαρχος υποσχέθηκε ότι παρακολουθεί το θέμα, έχει προβεί ήδη σε προκήρυξη 
θέσης Αρχιτέκτονα και υπάρχει πρόθεση άμεσα μετακίνησης υπαλλήλου από την 
Τεχνική Υπηρεσία στην Πολεοδομία. 

Η κυρία Κλουτσινιώτη στην τοποθέτηση της, αναφέρθηκε σε αλαζονική συμπεριφορά 
της Δημοτικής Αρχής στο πρόσωπο της, (μετακίνηση γιατί κρίθηκε πολιτικά 
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ανεπαρκής) σε ότι αφορά την μελέτη που συνέταξε σαν τεχνικός υπάλληλος του 
Δήμου Χαλκιδέων για το 26ο Δημοτικό Σχολείο Χαλκίδας. 
Συμπληρωματικά δε ενημέρωσε τα μέλη της Διοικούσας Επιτροπής ότι δεν υπάρχει 
σήμερα επίβλεψη αρχιτέκτονα για την κατασκευή της Δημοτικής Αγοράς Χαλκίδας, το 
έργο το επιβλέπουν δύο πολιτικοί μηχανικοί από την Τεχνική υπηρεσία.
Αποφασίστηκε να θιχτεί το θέμα με παρέμβαση από το ΤΕΕ/Π.Τ. Εύβοιας, ότι 
αρχιτέκτονας δεν μπορεί να λείπει από επίβλεψη έργου διατηρητέου μνημείου.  

- Συζητήθηκε πρόβλημα/δυσλειτουργία στο τοπικό Σ.Α. σχετικά με γνωμοδοτήσεις 
που χαρακτηρίζονται εγκρίσεις από συναδέλφους μηχανικούς για ρυθμίσεις 
αυθαιρέτων, αξιοποιώντας κενό του ηλεκτρονικού συστήματος. Η διαδικασία, σαν 
ιστορικός τόπος η Χαλκίδα πρέπει να εξεταστούν οι φάκελοι από ΚΕΣΑ. Η μη 
συγκρότηση δε Κεντρικά της ΚΕΣΑ, είναι επίσης ένα ζητούμενο.  
Η κυρία Μπόκαρη, δεσμεύτηκε να μελετήσει την σχετική νομοθεσία και να 
ενημερώσει την Διοικούσα σε επόμενη συνεδρίαση. 

- Τέθηκε το θέμα αντικατάστασης των μελών του ΤΕΕ/Π.Τ.Ε. στο τοπικό Σ.Α. Για το  
θέμα της αντικατάστασης είχε ληφθεί  απόφαση Διοικούσας Επιτροπής, ύστερα από 
σχετικά έγγραφα του Τμήματος για μη συνεργασία με το ΤΕΕ/Π.Τ.Ε των μέλη που το 
εκπροσωπούν στο Σ.Α.
Ενημερωθήκαμε ότι τα Συμβούλια αυτά πήραν παράταση για ένα χρόνο.
Μετά την διαλογική συζήτηση, δεσμεύτηκε ο Πρόεδρος, να επικοινωνήσει με τον 
νομικό σύμβουλο του Κεντρικού ΤΕΕ για γνωμοδότηση περί αντικατάστασης των 
μελών του τοπικού Σ.Α. 

-Ενημέρωσε ο Πρόεδρος τα μέλη από ιδιαίτερα την ορισθείσα Επιτροπή  για την 
ανασυγκρότηση της Βόρειας Εύβοιας, ότι την επόμενη εβδομάδα θα γίνει 
διαδικτυακή ενημέρωση με τον κ. Μπένο. 

 
Τα παραπάνω συζητήθηκαν στο σκέλος των ενημερώσεων της Διοικούσας 

Επιτροπής

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 
νόμος

Ακριβές απόσπασμα
Χαλκίδα 13 Ιανουαρίου 2022

                  Ο Πρόεδρος                                   Ο   Γεν. Γραμματέας 

Λάππας Κωνσταντίνος                             Σταματόπουλος Μύρων 

2ο θέμα : Απόφαση 1/Σ1/2022: . Ορισμός εκπροσώπων για συμμετοχή στις 
επιτροπές του άρθρου 1, του Π.Δ. 5/1986
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Ο Πρόεδρος επί του θέματος είπε, ότι καλούμαστε να ορίσουμε εκπροσώπους 
για την συμμετοχή τους στις επιτροπές του άρθρου 1, του Π.Δ. 5/1986, 
«προσδιορισμός αξίας ακινήτων», ένα τακτικό και έναν αναπληρωματικό. 

Αυτοπροτάθηκε ο κ. Σταματόλουλος Μύρωνας. Ζητήθηκε από τον Πρόεδρο 
πρόταση για τον αναπληρωματικό. 

Στην διαλογική συζήτηση που ακολούθησε, ο κ. Σταματούκος  στην τοποθέτηση 
του είπε ότι η εισήγηση πρέπει να έρθει ολοκληρωμένη από τον Πρόεδρο 
προτείνοντας συγκεκριμένα άτομα αφ’ ενός, αφ’ ετέρου δε κρίνει ότι δεν θα πρέπει να 
είναι τα πρόσωπα  μέλη της Διοικούσας. 

Ο Πρόεδρος πρότεινε την α ν α β ο λ ή  του θέματος και συζήτηση του σε 
επόμενη συνεδρίαση  της Διοικούσας με συγκεκριμένη εισήγηση. 
         

Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 1/Σ1/2022 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 
νόμος

Ακριβές απόσπασμα
Χαλκίδα 13 Ιανουαρίου 2022

                  Ο Πρόεδρος                                   Ο   Γεν. Γραμματέας 

Λάππας Κωνσταντίνος                             Σταματόπουλος Μύρων 

3ο θέμα : Απόφαση 2/Σ1/2022: Επικύρωση πρακτικών 13ης συνεδρίασης Δ.Ε. 2021
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Ο Πρόεδρος επί του θέματος, είπε, ότι ως ο κανονισμός λειτουργίας και η Διαδικασία 
Τήρησης Πρακτικών Συνεδριάσεων Δ.Ε, αρ. απόφασης (3/Σ7/2014), τα πρακτικά 
αναλυτικά και συνοπτικά, ήταν στη διάθεση των μελών της Διοικούσας Επιτροπής 
εντός 15 ημερών, αρχής γενομένης από την επομένη της αντίστοιχης συνεδρίασης. 

Καλούνται τα μέλη της Διοικούσας, να προβούν στην επικύρωση των πρακτικών της     
Δ.Ε. 13ης συνεδρίασης Δ.Ε. έτους 2021

Τα πρακτικά τόσο τα συνοπτικά όσο και τα αναλυτικά έχουν σταλεί στα μέλη με e-
mail). 

Ως εκ τούτου με βάση τα παραπάνω η Διοικούσα Επιτροπή, μετά από ανταλλαγή 
απόψεων των μελών της, 

Ο μ ό φ ω ν α   α π ο φ α σ ί ζ ει

Επικυρώνει τα πρακτικά της 13ης συνεδρίασης Δ.Ε. 9.12.2021
Η απόφαση αυτή πήρε α.α. 2/Σ1/2022 

Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το παρόν πρακτικό υπογράφεται όπως ορίζει ο 
νόμος

Ακριβές απόσπασμα
Χαλκίδα 13 Ιανουαρίου 2022

                  Ο Πρόεδρος                                   Ο   Γεν. Γραμματέας 

Λάππας Κωνσταντίνος                             Σταματόπουλος Μύρων 
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